
ZAPISNIK 

s 2.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline , održane 16. rujna 2021. godine u Gradskoj 

vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

 

PRISUTNI: 

 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. DAMIR CVRLJA 
4. MARIO DUKARIĆ 
5. ZORAN FUČKAN 
6. MIROSLAV GJURAŠIN  
7. MAKSIMILIJAN JAREC 
8. ŽELJKA JAREC BUKAL 
9. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
10. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
11. RENATA KOBER 
12. MARIJA KRALJ 
13. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
14. BERISLAV RATKAJEC 
15. ANICA TRCAK. 

 

Ostali prisutni: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec  Banovec – zamjenica gradonačelnika 

 

Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša  
Vlasta Kašnar – savjetnik za financije i proračun 
 
Željko Buković – vijećnik Skupštine Zagrebačke županije 
Laura Nemčić -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 

Predsjednik Gradskog vijeća pozdravio je sve prisutne  i konstatirao je da je sjednici nazočan 

dovoljan broj članova Gradskog vijeća (15 vijećnika) za donošenje pravovaljanih odluka i 

zaključaka. 
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Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda zamolio je vijećnika Damira Cvrlju koji je bio spriječen 

nazočiti konstituirajućoj sjednici da položi prisegu. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Darko Bistrički  izgovorio je prisegu koja glasi: “Prisežem svojom čašću 
da ću dužnost vijećnika u Gradskom vijeću Grada Svetog Ivana Zeline obavljati savjesno i 
odgovorno, i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta Grada Svetog 
Ivana Zeline, te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Republike Hrvatske i Grada ”, nakon čega 
je vijećnik Damir Cvrlja ustao Ž i izgovorio: ”Prisežem”. 
 

 

Poslije izgovorene prisege  dat je na glasovanje dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za 

sjednicu i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo slijedeći 

 
 

D N E V N I  R E D: 

 
1. Usvajanje  Zapisnika s  konstituirajuće  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 
2. Aktualni sat 
3. Donošenje Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje 01.01.2021. – 30.06.2021.  
4. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01.2021. 

do  
30.06.2021. 

5. Donošenje Zaključka o prijedlogu razrješenja i imenovanja mrtvozornika za područje Grada 
Svetog Ivana Zeline 

6. Donošenje Odluke o promjeni imena ulica u naseljima:  Sveti Ivan Zelina, Biškupec Zelinski, 
Blaževdol,  Donja Zelina, Donje Orešje i Hrnjanec 

7. Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora članova nadzornog odbora Zelinskih komunalija 
d.o.o. 

8. Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora članova nadzornog odbora Zelina-plina d.o.o. 
 

 

Točka 1. 
Usvajanje  Zapisnika s  1.  sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi. 
 
Zapisnik je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo 
Zapisnik s konstituirajuće sjednice Gradskog vijeća. 
 
 

Točka 2. 
 Aktualni sat 

 
1. BRIGITTE BERULEC: 
 - pozdravlja sve prisutne 
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Moje je pitanje upućeno gradonačelniku, ja sam prolazila i vidjela da su počeli radovi, kao što 
ste najavili, nogostupa u Kominu. Vi ste potpisali ugovor s predstavnicima izvođača, zanima me 
da li su oni krenuli na vrijeme, da li u ugovoru kojeg ste najavili da radovi počinju početkom 
svibnja, da li je tada i počelo, kao dogovor i ugovorna obveza, i kao , on je bio najpovoljniji 
postupak u javnoj nabavi i mene zanima kada će ti radovi biti završeni s tim da je, ne znam , 
određeni rok propisan, vezano da se treba izvođač uvesti u određeni postupak, radove i način 
na koji će izvršavati tu djelatnost koju je dobio u javnoj nabavi i taj natječaj. Pa me zanima, da li 
rokovi su poštivani i ako neće biti rokovi poštivani da li će izvođač radova plaćati penale gradu? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Nakon provedenog postupka javne nabave, odabran je izvođač, ugovorom je sve detaljno 
regulirano i to je sve bilo unaprijed poznato i svim ponuđačima, rok izvođenja radova po ugovoru 
je 6 mjeseci, počeo je teći danom uvođenja izvođača u posao. Prema informacijama stručnog 
nadzora svi radovi teku po planu i što se tiče takvih termina ma kašnjenja. Naravno, ugovorom je 
predviđena zakonska ugovorna kazna koja može biti maksimalno 5% od ukupnog iznosa ugovora. 
Ali za sad zaista sve ide po planu. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Kada bi bio datum završetka radova ako ide sve po planu? 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ako ne bude nekakvih posebnih iznenađenja radovi bi se trebali završiti po planu u roku tih 6 
mjeseci.  
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Znači, od svibnja brojimo 6 mjeseci. 
 
 
2. JASNA NOVAKOVIĆ  - MARKOVIĆ:  
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Imam jedno pitanje koje sam dobila, saznanje da je Grad kao manji vlasnik uložio u Radio Zelinu 
u opremu i tehniku za 2020. g. 143.501,65 kuna, tu je specifikacija i vidi se sve što je uloženo, od 
opreme, audio pro, dobavljača, sve je navedeno transparentno. Ono što mene zanima, koliko je 
uložio većinski vlasnik, znači gospodin Lušić Milan, kao većinski vlasnik? Zanima me koliko je on 
uložio u Radio Zelinu?  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Htio bih malo pojasniti; znači nije Grad uložio u opremu nego je Radio Zelina uložila u opremu. I 
iznos o kojem govorite je ono što je Radio Zelina uložila u opremu. Grad Sveti Ivan Zelina ima 
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ugovor sa Radio Zelinom da Radio Zelina za određenu mjesečnu naknadu prenosi sve vijesti iz 
našega Grada. Znači, iz ovog Gradskog vijeća, iz manifestacija itd. Prema tome, to što Grad plaća 
Radio Zelini je zapravo za informiranje.  
Što se tiče ulaganja nekih drugih pravnih osoba ili vlasnika, ja Vam na to pitanje ne znam odgovor, 
to pitanje morate postaviti negdje drugdje. 
 
Jasna Novaković – Marković: 
Hvala. 
 
 
3. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK: 
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Većina, čak i manjih gradova, neću govoriti o Zagrebu, Splitu, Dubrovniku, Rijeci itd., govoriti ću o 
našim susjednim Varaždinskim toplicama, Trilju, Murteru, ima  direktan i uživo prijenos ili 
popularno rečeno live stream sjednica Gradskog vijeća.  
Da li smo mi kao Grad Sveti Ivan Zelina razmišljali o tome? Koji je uopće razlog da direktan prijenos 
bude? Kao prvo, razlog je, iako moram pohvaliti sve one koji pišu zapisnike da su zapisnici vrlo 
korektno napisani, međutim, nakon takvih sjednica ja još ne dođem doma, zvone telefoni i postoje 
koje kakve interpretacije tko je što rekao i što mislio na Gradskom vijeću. Na koncu, taj live stream 
govori o tome kako mi svi radimo. Kako opozicija, tako i vi koji vodite Grad Sveti Ivan Zelinu i ja bih 
jako voljela da i mi imamo live stream ili direktni prijenos sjednica Gradskog vijeća. Da li je to 
moguće, da li je to planirano i ako da, kad?   
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Mi smo naslijedili ovaj model vođenja Gradskog vijeća još iz vremena gospodina Žigrovića i zapravo 
radimo po Poslovniku koji je tada definiran i tada live streama nije niti bilo, niti je bio planiran. Ja 
naravno nemam apsolutno ništa protiv toga, ali ovo Gradsko vijeće mora donijeti odluku kakav će 
to live stream biti. Audio ili video. Prema tome, nema razloga, ukoliko se većina vijećnika složi da 
se donese promjena Poslovnika i da se po njemu dalje postupa. 
Uostalom, mislim da je zapisnik Gradskog vijeća dostupan apsolutno svima, problem je što taj 
zapisnik mora biti verificiran, tako da ne bi bilo zabune da je netko nešto rekao, a nije, i možda je 
to jedan od razloga zašto se na ovaj način radilo.       
Drugi je problem što onda moramo promijeniti i način rada, znači u slučaju takvog audio vizualnog 
prijenosa praktično je nemoguće da netko sa kamerom šeta oko nas, nego ćemo morati jedan po 
jedan izlaziti za govornicu i govoriti, kako bi ta snimka bila vidljiva i čujna.  
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ja ne vidim da tu ima ikakve smetnje, ja sam isto naslijedila kuću iz 1800. i kočije, pa se ne vozim u 
njima 2021. nego se vozim u autu. I ako smo nešto naslijedili od prethodnika ne znači da to ne 
možemo i ne moramo mijenjati i da budemo u tijeku sa vremenom. Točno je ovo što ste rekli, to 
je glavni problem,  tek nakon verifikacije zapisnika, aktualni sat ide na stranice Grada, a u 
međuvremenu se koje kakvi spinovi puštaju. Pa kako bi to izbjegli i kako bi se vidjelo tko radi, a tko 
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ne radi na dobrobit građana Sv. Ivana Zeline, ja bih bila zahvalna ovom Gradskom vijeću da idemo 
u tu proceduru.  
Koja je procedura? Moram li podnijeti neki formalni zahtjev?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Treba promjena Poslovnika i  definirati točno što i na koji način se radi. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Poslovnik sam ja pročitala prije nego sam se javila za riječ, on je prilično širok i općenit i bez neke 
značajnije promjene uz dobru volju bi se moglo. Može se dodati ta jedna rečenica. Kome takav 
zahtjev treba poslati?  
     
Dragutin Mahne: 
Vi možete ovo što ste sad rekli, da se to uredi ispred Gradskog vijeća, mi možemo mijenjati 
Poslovnik, staviti to, možemo donijeti nekakvu posebnu odluku o tome, zna se kako se prijedlog 
odluke priprema za Gradsko vijeće, možete ga podnijeti Vi kao vijećnik, može ga podnijeti 
Gradonačelnik kao predlagatelj, a Poslovnikom je propisano što svaki prijedlog mora sadržavati.  
Stručne službe su tu ako nešto bude potrebno i ići će u proceduru. 
 
 
4. MARIO DUKARIĆ: 
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Imam pitanje za gradonačelnika, zanima me kakva je situacija u Dječjem vrtiću Proljeće i da li je 
većina djece upisana u novu pedagošku godinu? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Situacija u Vrtiću je izvrsna, vidim da je jako povećan broj zahtjeva za upis i iz tog razloga smo ove 
godine formirali još dvije odgojne skupine, jednu ovdje u Zelini, drugu u Nespešu  i sukladno tome 
smo zaposlili još 5 odgajateljica, tako da su upisani svi oni koji su podnijeli zahtjev u ovom upisnom 
roku. Događa se da se neki roditelji kasnije sjete i naknadno traže upis, vidjeti ćemo da li ćemo to 
moći riješiti. Za sad  su sva djeca upisana.  
 
 
5. MLADEN JURIŠKOVIĆ: 
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Zelinski multifunkcionalni centar, dakle,  jedna hvale vrijedna investicija, mene zanima dakle, 
gdje smo, u kojoj smo fazi izgradnje? 
 
Hrvoje Košćec: 
  



6 
 

Vidjeli ste kroz medije, ugovor sa odabranim izvođačem radova je potpisala ravnateljica Crvenog 
križa, ono što je nakon toga napravljeno je uvođenje izvođača u posao, još jedan od preduvjeta 
koje je Grad trebao ispuniti bilo je uklanjanje malih garaža  i iskop prve i druge faze zemljišta, taj 
iskop je također u potpunosti završen i zapravo čekamo svaki dan da izvođač krene sa bagerima 
pripremu iskopa temelja i izgradnju. Predviđeni rok za izgradnju je 16 mjeseci i očekujem da u tom 
roku bude i završeno. Na početku su uvijek očekivanja da bude sve u roku, neki izvođači su dobri 
pa bude stvarno u roku, nekad se to malo otegne, ali obzirom da se radi o EU projektu i dosta 
velikoj vrijednosti naglasili smo izvođaču koliko je bitno poštivanje rokova i poštivanje struke i svih 
izvještaja da bi Crveni križ to mogao prema SAFU-u i drugim institucijama izvještavati da ne bi bilo 
kakvih problema ili korekcija. 
 
 
6. ŽELJKA JAREC – BUKAL: 
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Prenijela bih pitanje sportaša koje zanima u kojoj je fazi planirani višenamjenski sportski park? 
 
Hrvoje Košćec:  
 
Ugovor je upravo danas potpisan sa izvođačem radova, u roku osam dana je uvođenje u posao i 
nakon toga kreću radovi. To je projekat za kojeg smo dobili sufinanciranje Ministarstva sporta u 
iznosu od cca 600.000 kuna, jednako tako podršku Županije od 200.000 kuna. Predviđeni rok za 
završetak cijelog projekta je 5 mjeseci.     
   
 
7. MAKSIMILIJAN JAREC: 
 - pozdravlja sve prisutne 
 
Imam pitanje što se tiče turizma; interesira me što je sa planinarskim domom na Kladešćici i 
zašto on nije u funkciji, te me interesira kada je u planu asfaltiranje ceste prema Ljubekovom 
gaju i restoranu Europi, jer tu najviše dolaze ljudi koji prenoće, na jednu noć, dvije noći, idu tamo 
na gablece, vidim da si gore polomim sve kotače dok idem pogotovo u Ljubekov gaj i interesira 
me kada će kurija Omilje, Zagrebačka županija je bila sponzor što se tiče otvaranja kurije Omilje, 
koja ima naravno asfalt, kad misli primiti  prve goste iako je  bilo otvaranje i  Vincekovo bez 
uporabne dozvole gdje ste svi bili skupa nazočni, pa me zanima taj omjer, radi čega je tamo 
ulagano, radi čega je rađen asfalt, a na ove dvije destinacije gdje svaki dan dolaze ljudi iz Zagreba 
na ručak, znači, ljudi si doslovno polome kotače.      
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Planinarski dom nije u vlasništvu grada nego u vlasništvu Planinarskog društva Zelina. Sva pitanja 
što se tiče njega morate uputiti njima.  
Drugo, cesta prema Ljubekovom gaju je do nedavno bila privatni put, za  koji je na inicijativu 
mještana podnijet zahtjev za ucrtavanje javne ceste, javnog dobra i ta cesta će biti stavljena u plan 
asfaltiranja. Imajte na umu da mi na području grada još imamo oko 75 km makadamskih cesta, 
tako da nije cesta prema Ljubekovom gaju jedini problem. 
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Što se tiče ceste prema Europi, ponovno se radi o privatnom putu, Grad ne može asfaltirati privatni 
put do privatnog restorana.    
Što se tiče kurije Omilje također morate pitanje uputiti prema vlasniku jer niti Grad niti ja osobno 
nisam nadležan  da komentiram privatnu imovinu. 
A što se tiče ceste, cesta je rađena zato što se radi o kulturnoj baštini. Taj je objekt zaista vrijedan 
za naš grad, vjerujem da će gospodin Pisačić kao vlasnik kurije Omilje taj objekt staviti u funkciju 
na zadovoljstvo svih nas građana ovdje koji možemo biti ponosni da takav objekt postoji, a 
vjerujem da je i njemu u interesu da objekt bude u funkciji.     
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Dvije godine se nije pomaknuo s mjesta, a u cijeloj toj priči, pitao sam, kako ste bili svi nazočni na 
Vincekovom, a nije bila ishođena uporabna dozvola, ne znam, jeste li o tome razmišljali? Još uvijek 
mislim da ta uporabna dozvola nije ishođena. Mislim, nutra se održavaju privatne fešte i dan danas. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Apropo kurije Omilje, to je samo jedan komentar; kuća u kojoj ja živim i koju sam naslijedila je pod 
zaštitom Konzervatorskog zavoda, isto je kulturni spomenik koji je vrijedan za baštinu Zeline.  
Održavam ju sama kao i prilazni put. Za razliku od kurije Omilje, put koji je bio privatni je razvrstan 
bez mog znanja u nerazvrstanu cestu. Nakon što sam ja uredila put asfaltom, prvo brušenim a dio 
asfaltom, sad, jedan dio puta, nakon moga razgovora s gradonačelnikom je vraćen u moje 
vlasništvo da mi nije do dvorišta nerazvrstana cesta , a jedan dio puta  nije vraćen i taj je pun rupa. 
U tom dijelu živi veći broj stanovnika, isto se lome kotači, ne pada mi na pamet sama asfaltirati, pa 
Vas molim da i to uvedete. 
 
A drugi dio, već kad ste me potegnuli za jezik, nisam mislila o tome pričati je Urbanistički plan, ne 
samo grada Svetog Ivana Zeline nego i okolnih mjesta kao što je Donja Zelina u kojoj ja živim. Priča 
se po cijeloj Donjoj Zelini o šest zgrada koje će se graditi, ja taj projekt pozdravljam, nemam osobno 
ništa protiv toga, mislim da će i moje zemljište dobiti i zemljište svih ostalih ljudi na vrijednosti, 
međutim imam protiv toga da se to radi na način da se poljoprivredna zemljišta pretvaraju u 
građevinska, a da se građevinska zemljišta ne prodaju, istih kvadratura ima, mislim da tu nisu čista 
posla  i zanima me tko je izvođač tih radova. I stanovi se već prodaju na njuškalu bez dozvole. Ima 
građevinska dozvola, ali nema lokacijske dozvole.  Mene zanima, znači, tko je ulagač i investitor?           
 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja ću opet reći iz pozicije mene osobno i gradonačelnika grada; ne znam tko je investitor.  
 
Eva Jendri Škrljak: 
 
Kako Vi kao Grad ne znate tko je investitor ako ste pretvorili poljoprivredno zemljište u 
građevinsko? 
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Hrvoje Košćec: 
 
Ovo nije diskusija; znači Vi postavljate pitanja ja odgovorim. Dajte mi da odgovorim. Grad ima 185 
kvadratnih kilometara. Svi zahtjevi za gradnju podnose se Županijskom uredu za graditeljstvo koji 
opet nije ovlašten davati informacije tko je investitor na kojem području, na kojoj parceli. Znamo 
da su zemljišne knjige takve kakve jesu i da možemo nagađati tko je investitor. Ja osobno ne znam 
tko je investitor, znam čovjeka koji se raspitivao, ali ne znam tko je investitor i tko će to graditi.  
I druga stvar, kad spominjete neke sumnjive prenamjene, zadnja izmjena Prostornog plana rađena 
je 2015. godine. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Tako je. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Prema tome, danas je 2021., nije nitko na brzinu mijenjao Prostorni plan  da bi nekome omogućio  
bilo kakvu gradnju.        
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ne,  nije, dapače, imam ja i dokument kad je taj čovjek, to je bilo davno, prije 2015. , tražio na istoj 
poziciji građevinsku dozvolu i nije je mogao dobiti jer nije imao pristupni put. Put je bio privatno 
vlasništvo. Vi ste taj pristupni put pretvorili u nerazvrstanu cestu i na taj način omogućili 
građevinsku dozvolu. Prema tome, jako se dobro zna tko je investitor, i ja znam tko je investitor, 
samo sam htjela glasno čuti, a imam i pismo od investitora koje je uputio meni.    
 
 
Pod ovom točkom više nije bilo pitanja.  
 
 

Točka 3. 
 Donošenje Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje 01.01.2021. – 30.06.2021. 
 
Obrazloženje prijedloga podnijela je Vlasta Kašnar. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Proračun, nema se tu kaj prigovoriti, knjigovodstvenim rječnikom on je ispeglan, međutim nakon 
ovog proračuna moram pitati gradonačelnika idemo li mi krajem godine u rebalans? Meni se čini 
da  dâ.  
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Hrvoje Košćec: 
 
Svake godine idemo u rebalans.  
Ja osobno ne poznajem ni jedan grad, općinu i županiju koji ne idu u rebalans, neki idu u 2, 3 ,4, i 
5, mi idemo samo u jedan. Ja mislim da je to dobro planiranje, prema tome, ne možete baš sasvim 
uspoređivati privatni i javni sektor, jer mi ne možemo toliko detaljno planirati sve troškove jer 
ovisimo i o EU Fondovima i o odluci nekog ministarstva hoće li  dati novaca za neku potporu ili 
neće. Prema tome rebalans je u 99,9 %  JLS-ova neizbježan.    
 
 
Jasna Novaković - Marković:  
Iz specifikacije, korisnik Muzej Sveti Ivan Zelina, str. 28. , znači na stranici 30.  pod oznakom  - 
Tekući projekt: Manifestacije u kulturi (Viteški turnir, Dan trgovišta, Zelingrad), znači izvorni plan 
za 2021. je 150.000,00 kuna, izvršenje do 30.06. je 32.878,00 ili 21,92 %.  
Mene sad zanima, na koje to manifestacije, kad znam pouzdano pošto sam članica Vitezova 
zelingradskih da nije bilo Viteškog turnira, niti se nikakav promo materijal, plakati niti ništa slično 
se nije promoviralo u tu svrhu.  
Isto tako nije održan niti Dan trgovišta.  
E sad ovo u zagradi – Zelingrad, znam da Zelingrad također ima drugu tu stavku gdje se za 
sanaciju i održavanje izdvaja s obzirom da je oštećen nakon potresa i prilaz nikako nije dozvoljen 
blizu. 
Mene interesira na što je utrošeno prvih šest mjeseci ovih 21,92 %, a znamo da ovih 
manifestacija nije bilo? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
To je pitanje koje ćemo uputiti ravnatelju Muzeja  i dobiti ćete odgovor na to pitanje.  
 
 
Jasna Novaković - Marković:  
Hvala. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Evo, problem zaštite okoliša, mene inače to zanima, je predviđeno 761.525 kuna, realizirano je 
282.834,25 kuna za zaštitu okoliša, konkretno me zanima za što je to realizirano i što se planira 
vezano za zaštitu okoliša koja je top tema ne samo Hrvatske, nego i cijele Europe i ovdje imamo 
kapitalni projekat, to je sanacija deponije Cerovka za koju znamo da je zatvorena i u tu je sanaciju 
uloženo do sada, predviđeno je 220 i nešto više, do sada uloženo 96.600 kuna.      
Mene zanima zašto je Cerovka na kraju krajeva i zatvorena jer je to jedno od uređenijih deponija 
u Zagrebačkoj županiji i sada se odvozi otpad, ako se ne varam, na odlagalište Andrilovec i da li 
su ovo predviđena sredstva za kompletno uređenje i sanaciju i zatvaranje odlagališta Cerovka 
koja će se morati do određenih godina zatvoriti po zakonima Europske unije i što Vi u cijelom 
tom, rekli ste da idete u rebalans, mene zanima specifikacija te zaštite okoliša, u što će to Grad 
uložiti te novce da bi poštivali određene zakonske regulative koje će se pratiti, morati će se 
pratiti, ne samo Hrvatska nego svi gradovi i općine, ne samo u Zagrebačkoj županiji, ali mene 
konkretno zanima Zelina.  
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Vjerojatno i zbog toga su se povećali, to je isto duga tema za raspravu, povećali troškovi odvoza 
otpada, komunalnog otpada na deponij u Andrilovec, ako se ne varam, pa me zanima, evo 
konkretno što je to i koja je to specifikacija i za što ćemo mi potrošiti novce konkretno vezano za 
zaštitu okoliša?          
 
Darko Bistrički: 
 
Pitanje za Cerovku bi više bilo za Aktualni sat … 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ok, zato sam se samo ogradila da je za Aktualni sat. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Cerovka je zatvorena zato jer je to zakonom tako određeno. Sabor je izglasao zakon uz određene 
akte gdje je definiran Plan gospodarenja otpadom i Plan zatvaranja odlagališta. Tim Planom je 
definiran i datum zatvaranja Cerovke. Mi smo u nekoliko navrata slali upite prema Ministarstvu, 
prema Fondu za zaštitu okoliša, objašnjavali  da imamo još mjesta na tzv. Plohi C , da nam dopuste 
dopopunjavanja, međutim izašla je ta inspekcija i dali su nam nalog da hitno moramo zatvoriti. 
Nešto o čemu se ne diskutira, nešto o čemu je odluku donio Sabor i nadležni ministar.  Tako da to 
nije nešto što je opće diskutabilno, to je pitanje već bilo postavljeno na ovom Vijeću prije nekoliko 
sjednica, pitanje je već bilo otvoreno, ali ponavljam, to je nešto što nije predmet diskusije. Mi 
možemo sad raspravljati o tome koliko hoćemo, ali Sabor je donio takvu odluku i to je to.  
 
Što se tiče nekakvih budućih troškova, ja sad ne bih nagađao; mi smo u Proračunu za ovu godinu 
već definirali koje su to aktivnosti koje se događaju na odlagalištu Cerovka. Radi se o projektu 
sanacije. Drugo, postoje određeni troškovi koje na godišnjem nivou moramo raditi, to je nekakvo 
mjerenje procjednih voda i slične stvari definirane zakonom tako da su to samo nekakvi određeni 
tekući troškovi propisani zakonom.  
 
Onog časa kad se napravi plan zatvaranja, za to moramo dobiti lokacijsku, pa građevinsku dozvolu, 
vidjeti ćemo koliko to košta, da li je to pet, deset, petnaest ili koliko miliona kuna da bi se Cerovka 
kompletno sanirala i trajno zatvorila. Kad to bude onda ćemo to napisati u našim proračunskim 
aktima i točno ćete znati za što ide koja kuna.             
 
Brigitte Berulec: 
 
Dobro, zaštita okoliša, to će biti … 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
To su ovi redovni troškovi. Možda direktor Zelinskih komunalija može točnije reći, ali postoje 
određene radnje koje moraju obavljati, a Grad zapravo kroz te donacije trgovačkim društvima, 
znači subvencije,  pomaže…. 
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Brigitte Berulec: 
 
… znači , to je redovna djelatnost koju bi trebalo obavljati komunalno poduzeće vezano za zaštitu 
okoliša ili su to projekti koje planira Grad za zaštitu okoliša. Ja bih to razdvojila, jer komunalno 
poduzeće ima svoje određene djelatnosti koje mora  obavljati kao firma u vlasništvu Grada , ali 
mene konkretno zanima  zaštita okoliša, da li će se raditi nekakav projekt kao Grad koji će možda 
aplicirati na Fondove Europske unije i poboljšati život, sanirati određene stvari. Zelenih otoka 
nemamo, reciklažno dvorište je,  o tome bi se moglo pričati  jer sam bila na njemu, a čudno neke 
stvari mogu relevantno, jer imam podatke, ne sada iz glave jer sam radila osam godina u 
Gospodarenju otpadom Zagrebačke županije  i ono što je interesantno da se Cerovka zatvorila koja 
je imala prostora, onda bi se vjerojatno svi deponiji u Zagrebačkoj županiji na taj način zatvarali, 
pošto, naravno, zbog određenih okolnosti, nije se napravilo Centar za gospodarenje otpadom ali 
povećanje troškova, ja mislim i smatram da smo možda preduhitrili tu odluku koju smo slali 
ministarstvu, onda bi cijela Hrvatska bila zatvorena jer mnogi nemaju … Recimo Andrilovec kuda 
mi sada vozimo i oni bi kazne plaćali i Grad Dugo Selo itd. i mnogi drugi gradovi i općine… 
 
Darko Bistrički:  
Ja bih molio, to je ipak tema za Aktualni sat, s obzirom  da smo to već ispucali da se ne vraćamo.  
 
Brigitte Berulec: 
Pa nismo ispucali, dobro, ako će biti za Aktualni sat ja ću se pripremiti onda za sljedeći Aktualni sat. 
 
 
Darko Bistrički: 
Apsolutno. 
 
Brigitte Berulec: 
Opće nema problema. Mene zanima ako smo stavku stavili  761.000 kuna, realizirali 280.000,  da 
li Grad ili komunalno poduzeće radi vezano za zaštitu okoliša. To je moje pitanje.  
 
Hrvoje Košćec: 
Oboje. 
 
Vlasta Kašnar: 
Od planiranih 761.000 kuna, na projekt sanacije deponije Cerovka i tekuće održavanje same 
deponije tokom godine 221.000 kuna, zatim kapitalni projekt uređenje i opremanje zelenih otoka 
na području grada je 100.000 kuna, nabava komunalnih vozila, isto dajemo kapitalnu pomoć za 
traktor sa kosilicom  i druge multifunkcionalne namjene, to je planirano 145.000 kuna, sanacija 
divljih odlagališta je planirano 20.000 kuna, rashodi za e-punionicu su 20.400 kuna i Zelina bez 
azbesta je planirano 250.000 kuna.  
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje. 
 
 „Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

  
Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal, Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Berislav Ratkajec, Anica Trcak. 
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„Protiv“ su glasale:  
 
Brigitte Berulec i Jasna Novaković-Marković. 
 
„Uzdržani“ su bili:  
Damir Cvrlja, Miroslav Gjurašin, Maksimilijan Jarec, Eva Jendriš Škrljak. 
 
Uz 9 glasova „za“ , 2 „protiv“ i 4 „uzdržana“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline usvojilo je 

 

Polugodišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline 
 za razdoblje 01.01.2021. – 30.06.2021. 

 
KLASA:400-04/21-01/01 
UR.BROJ:238/30-01/01-21-3 

 
Tekst Izvještaja nalazi se u prilogu ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio.  
 
 
 

Točka 4. 
Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnika za razdoblje 01.01.2021. do 

30.06.2021. 
 
Gradonačelnik Hrvoje Košćec podnio je kratko obrazloženje Izvješća. 
 
Otvorena je rasprava.  
 
 
Jasna Novaković – Marković: 
 
Kratko pitanje za gospodina gradonačelnika; u Vašem izvještaju ste naveli da ste u suradnji s 
Ministarstvom kulture, Upravom za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorskim odjelom u Zagrebu, 
Hrvatskim restauratorskim zavodom te Zagrebačkom županijom, poduzimali niz mjera u svrhu 
zaštite i spašavanja kulturnih dobara na području Grada. Mene samo interesira da li je tu uključena 
i   sanacija spomenika palim žrtvama? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Da.  
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Što se tiče jednog pitanja, dobio sam pitanje, igralište , ja mislim da je u Paaukovcu ili Laktecu, sad 
ne znam, Paukovcu vjerojatno, nogometno, gdi neka mesna industrija koja tu radi posipava sa 
krvlju od prerade to  igralište. Ne znam točno gdi je, možda vi znate? Brigitte, znate Vi možda gdi 
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je to igralište? Ne znam u kojem točno mjestu, ali da imaju taj problem sa mesnicom Palić. I da su 
stalno neke svađe. Mislim da je gradonačelnik s tim upoznat.  
 
 
Brigitte Berulec: 
 
To je pitanje za aktualni sat. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Koliko ja znam to igralište se koristi na dnevnoj bazi za potrebe nogometnog kluba Donja Zelina, 
oni tamo na dnevnoj bazi imaju treninge tako da ovo sa ovim što Vi pričate zvuči malo suludo, ali 
evo, zapisati ću si pa ćemo provjeriti sa ljudima iz kluba.  
 
 
Marija Kralj: 
 
Imali su problema sa kvadovima koji su se vozili po snijegu i uništavali igralište, ali s ovim ne. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ako se mogu nadovezati, mada je to ok, izvješće gradonačelnika, ali da, bilo je primjedbi zbog suše 
koja je bila ove godine, vrlo aktualna, vrlo jaka, ljudi su dolazili na Zelinu točiti vodu i sa svojim 
privatnim cisternama kako bi zalijevali svoje vrtove ili voćnjake ili nešto, poljoprivredne površine. 
Došlo je do problema da gospodin Palić ispušta nedozvoljenu, nezaštićenu, mislim, mislim, nema 
nikakve zaštite, ni filtera ni ništa, i da se krv, dosta krvi je bilo i crvena voda kao potok je bio zagađen 
i da je došlo do određenih sukoba, da li jê ili nije, to je sada rekla kazala, i evo već  kad je  gospodin 
Maks, vijećnik, naš kolega spomenuo pa da čisto zapišete i provjerite jer to nije nimalo zanemariv 
problem ako se to dešava. Jer je došlo do sukoba vjerojatno mještana ali to je zagađenje potoka 
Zeline, mislim, to nema smisla. Evo, čisto provjera, nešto je bilo rekla kazala, ali evo samo jedna 
opaska i napomena. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Primljeno na znanje, poslati ćemo službe da provjere stanje stvari na terenu.   
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Što je sad, ja osobno nisam vidjela … 
 
 
Hrvoje Košćec: 
Mi ćemo napraviti potrebne prijave, slažem se, to je potpuno neprihvatljivo.  
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Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje. 
 
 
      „Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

  
Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal, Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Berislav Ratkajec i Anica Trcak. 
 
 
     „Uzdržani“ su bili:  
 
Brigitte Berulec Damir Cvrlja, Miroslav Gjurašin, Maksimilijan Jarec, Eva Jendriš Škrljak i Jasna 
Novaković-Marković. 
 
        
Uz 9 glasova „za“ i 6 „uzdržanih“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline usvojilo je  
 
  

Z A K LJ U Č A K 
 
 Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01.01.2021. – 30.06.2021. godine. 
 

KLASA: 022-06/21-01/02 
URBROJ: 238/30-01/01-21-2 
 
 

Točka 5. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu razrješenja i imenovanja mrtvozornika za područje Grada 

Svetog Ivana Zeline 
 
Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Koliko Zelina ima trenutačno mrtvozornika?  
 
Anica Trcak: 
Troje.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Nemam ja ništa protiv da kolegice se imenuju, ali vidjela sam adrese, Vrbovec, zar mi u Zelini zaista 
nemamo ni jednog doktora koji je  tog područja koji bi radio mrtvozorenje ili su svi otišli van grada 
Svetog Ivana Zeline? 
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Pod ovom točkom više nije rasprave, prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće 
jednoglasno je donijelo  
 
 

Z A K L J U Č A K  
o prijedlogu razrješenja i imenovanja mrtvozornika 

za područje Grada Svetog Ivana Zeline 
 
 

I. 
 

Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije razrješenje Jasne Radanović, dr. med. s 
dužnosti mrtvozornika za područje Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

II. 
 

Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije da se za područje Grada Svetog Ivana 
Zeline imenuju slijedeći mrtvozornici:  

- Maja Jakopic, dr. med., iz Vrbovca, Celine 204,  
- Silvija Jakopic, dr. med., iz Vrbovca, Celine 204, 
- Ana Martan, dr. med., iz Gradeca, Gradečki Pavlovec 182. 

 
III. 

 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, dostavlja se Zagrebačkoj županiji i objavit će se 

u „Zelinskim novinama” službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

KLASA: 500-01/21-01/01 
UR.BROJ: 238/30-01/01-21-3 

 

 
Točka 6. 

Donošenje Odluke o promjeni imena ulica u naseljima:  Sveti Ivan Zelina, Biškupec Zelinski, 
Blaževdol,  Donja Zelina, Donje Orešje i Hrnjanec 

 
Obrazloženje prijedloga podnijela je Branka Hođa. 
 
Darko Bistrički: 
 
Dakle, ne mijenjaju se nazivi ulica , nego se usklađuju s pravopisom. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Tu ste izostavili jedno mjesto u kojem ja u biti živim, Blaževdol, znači kad dolazite iz Gradišća i 
Donje Zeline, naziv vam piše odvojeno, Blažev dol, to je znači greška. 
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Branka Hođa: 
 
Krivi naziv na tabli nema veze s ovim. U Odluci su nazivi ispravni.  
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Dobro, ali bi trebalo ispraviti tablu, to je greška. S jedne strane piše Blaževdol zajedno, s druge 
strane odvojeno.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Neko je krivo napravio tablu, zamijeniti ćemo ju.  
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Kad smo kod ulica, još samo bih nešto nadovezao se; tu vidim po centru pošto imam kuću u 
Biškupečkoj, rasvjeta je postavljena dva tri stupa imaju, pa jedan nema, recimo baš kod mene nema 
rasvjete,  a imam apartman koji rentam i mislim da bi bilo u redu da se tu postavi rasvjeta.  
 
 
Darko Bistrički: 
 
I ovo pitanje nije vezano za točku dnevnog reda, pa bih molio da to preselimo na Aktualni sat.  
 
 
Prijedlog je stavljen na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  
 
 

ODLUKU 
o promjeni imena ulica u naseljima: 

 Sveti Ivan Zelina, Biškupec Zelinski, Blaževdol, Donja Zelina, Donje Orešje i Hrnjanec 
 

 
Članak 1. 

 Ovom Odlukom mijenjaju se sadašnja imena pojedinih ulica u naseljima: Sveti Ivan Zelina, 
Biškupec Zelinski, Blaževdol, Donja Zelina, Donje Orešje i Hrnjanec u nova imena, kako slijedi:  
 
U naselju Sveti Ivan Zelina: 

- „ULICA BRAĆE RADIĆA“ u „Ulica braće Radića“. 
 
U naselju Biškupec Zelinski: 

- „ULICA BREGI“ u „Ulica Bregi“, 
- „ULICA KANIŽA“ u „Ulica Kaniža“, 
- „ULICA KRALJA ZVONIMIRA“ u „Ulica kralja Zvonimira“. 

 
U naselju Blaževdol: 
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- „ULICA FUČKANI“ u „Ulica Fučkani“. 
 
U naselju Donja Zelina: 

- „ULICA SV. NIKOLE“ u „Ulica sv. Nikole“. 
 
U naselju Donje Orešje: 

- „ULICA GRADUNJE“ u „Ulica Gradunje“, 
- „ULICA PAJAČI“ u „Ulica Pajači“, 
- „ULICA MLADINE“ u „Ulica Mladine“. 

 
U naselju Hrnjanec: 

- „ULICA GAJ“ u „Ulica Gaj“, 
- „ULICA SVETOG FLORIJANA“ u „Ulica svetog Florijana“. 

 
 
 

Članak 2. 
 Ovu Odluku provest će Državna geodetska uprava, Područni ured za katastar Zagreb, Odjel za 
katastar nekretnina Sveti Ivan Zelina. 
 

 
Članak 3. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u „Zelinskim novinama“, službenom 
glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
KLASA: 015-08/21-01/01 
URBROJ: 238/30-01/01-21-3 

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora članova nadzornog odbora Zelinskih komunalija d.o.o. 
 
Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet. 
 
Otvorena je rasprava. 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja smatram da, nadzorni odbor, naravno kad ističe mandat da se treba promijeniti, isto tako kad 
su izbori, politika, da se treba mijenjati i sve je to meni apsolutno jasno i normalno. Mislim da su 
prije svega Zelinske komunalije u vlasništvu Grada jedna vrlo ozbiljna firma sa određenim 
prihodima, gdje nadzorni odbor ima određenu odgovornost koju treba nadgledati rad komunalnog 
poduzeća a ujedno može i sa nekim dobrim idejama predlagati na koji način će se ili raditi ili se 
neće raditi, ukazivati na određene možda propuste, a isto tako ukazivati na određena poboljšanja.  
Ono što bi ja voljela kao gradska vijećnica ili možda i kolege, ja govorim ovdje u svoje osobno ime, 
ja bi voljela vidjeti možda životopise ili kompetencije osoba i ljudi koji su u Nadzornom odboru, 
neke ljude poznajem, neke ne poznajem, ne mogu kvalitetno o njima raspravljati niti pričati koje 
su to njihove sposobnosti, gdje su oni radili, što su radili i na koji način će oni nadgledati rad 
komunalnog poduzeća. Ja apsolutno osobno protiv nikoga nemam ništa, međutim, evo, ja bi ovdje 
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spomenula uvaženu kolegicu Mariju Kralj, koja je, koliko ja imam informaciju, ispravite me ako 
griješim, da ona je i u vrtićima, i u školstvu,  i da pokriva jako veliki broj određenih struktura s 
gradskog u Zelini, i da, evo, ona je sada i u Zelinskim komunalijama i u sportu i svugdje. Pa ja mislim 
da kvalitetno se na takav način ne može  obnašati veliki broj dužnosti, pa tako evo to je moja jedna 
digresija.  
Poznajem gospodina Matiju Bukovića, ne želim komentirati uopće.  
Evo ovdje je prisutna i kolegica Anica Trcak koja evo ovim prijedlogom, sigurno ćete prihvatiti jer 
imate većinu naravno ovdje u Gradskom vijeću, ali očigledno je ovo politička odluka i ja nemam 
apsolutno nikakvih problema s time, ali očigledno je to nešto, ja ću reći ovdje, ovoga, ono što isto 
mislim  da je gospođa Anica, sada nezavisna, da više nije u, da je izašla iz 365 – Stranke rada i 
solidarnost, to je njezin osobni stav i  njezina osobna odluka koju ja poštujem kao političarke i da 
je to ono nešto što ja ovdje smatram, da je, nije kompetencija nego nagrada za ojačanu većinu 
ovdje u Gradskom vijeću. Ono što mislim da ako bi se vjerojatno i ja smatram da ima ljudi u Zelini 
na koji bi kvalitetno donosili odluke i donosili nadzor i komunalnog poduzeća koji je itekako bitan 
za ovaj grad i koji, koji jednostavno ovom gradu donosi priljeve, ali isto tako građani Svetog Ivana 
Zeline uplaćuju i plaćaju usluge komunalnog poduzeća. Tako da, evo, ja sigurno ću biti protiv ovog 
Nadzornog odbora jer smatram da možda neki ljudi, možda nisam u pravu, ne želeći nikoga 
uvrijediti ni ništa, nego jednostavno mislim da imamo ljudi koji bi svojim stručnim znanjem i svojom 
strukom mogli biti u ovom Nadzornom odboru.                              
 
Darko Bistrički: 
Pretpostavljam da je to bio komentar,  da nema potrebe za odgovorom. 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Ja isto neću poduprijeti ovaj Nadzorni odbor, da se odmah razumijemo, nemam ponaosob ništa 
protiv nikoga, komunalno poduzeće je jako važna firma za naš grad, mislim da imate prihod oko 30 
miliona kuna na godišnjoj razini, 29, 28, 30, ovisi kako u kojoj godini… 
 
Ivan Dananić: 
26 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
… članovi Nadzornog odbora bi trebali biti ozbiljni ljudi koji znaju što je prihod, što je rashod, što 
je budžet i neke druge bilance iz toga. Bez da bilježim bilo koga, ajmo se svi mi lijepo zapitati da li 
mi ovom gradu želimo boljitak, da li je ovo moralno ili su to političke nagrade za izborne  rezultate.       
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Hvala lijepo na Vašim opservacijama, ali predložene su osobe za koje imam puno povjerenje da 
imaju puno veće kompetencije nego što Vi smatrate i ja sam siguran da će oni kvalitetno odraditi 
taj posao. Prema tome ja ne podcjenjujem nikoga, ja vjerujem u njihove kompetencije i zato su oni 
i predloženi.    
 
Brigitte Berulec: 
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Dapače, ja apsolutno nemam, apsolutno nikakvih problema i svi znamo kako se nadzorni odbori, 
nemojmo se zavaravati, kako se nadzorni odbori slažu i dijele, ali ono što je kolegica Eva rekla i ja 
se potpuno slažem da neke stvari bi trebali znati ako se imenuje Nadzorni odbor. Možda da ste dali 
životopise ili nekakav uvid u neke stvari mislim da možda ovih komentara ne bi bilo. Da li je to 
obveza ili nije, ja u to ne ulazim, ali jednostavno da vidimo i da javnost zna danas sutra kad me 
neko pita ko je u Nadzornom odboru  i kad mu kažem ime i prezime da ja mogu braniti, jer mislim 
da trebamo svi braniti Grad Sveti Ivan Zelina i željeti mu boljitak i napredak, pogotovo u 
komunalnom poduzeću koje je u vlasništvu Grada i ja apsolutno nemam tu nikakvih problema. 
Samo je to, jer bez obzira na političku opciju, s kojom isto ja nemam, svi smo mi ovdje politički 
došli, i nemam tih nikakvih političkih problema ko će biti ili neće biti, ali jednostavno građani ovoga 
grada mislim da zaslužuju određene odgovore koje im ja u ovom trenutku ne mogu dati. Vjerojatno 
ću ih uputiti na gradonačelnika  da Vi date, jer ste ta osoba koja garantirate, i sami ste rekli, za ove 
ljude koje ste predložili sa punim povjerenjem u Nadzorni odbor.       
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Mi ovdje nismo došli da vjerujemo, to je drugo mjesto gdje se ide vjerovati, mi bi ovdje ipak trebali 
donositi nešto, na temelju nekih objektivnih kriterija. 
 
 
Darko Bisttrički: 
 
Mi ćemo vjerovati, dati ćemo na glasanje, pa ćemo… 
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
… dobro, izglasati ćete, to nije problem. To uopće nije upitno.    
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Samo ću kratko reći; mene ipak čudi taj nivo rasprave, da mi ovdje, pošto se svi dobro poznamo, 
da idemo ade nomen prozivati nekog imenom i prezimenom kao što je gospođa Kralj, ja mislim  da 
ako je netko aktivan na više polja što ona jê, ja osobno znam da je vrlo aktivna, ako je prihvatila taj 
prijedlog i ako je u stanju to obnašati, ja mislim da nije nivo rasprave taj da idemo ade nomen na 
čovjeka, toga do sada nije bilo pa molim da se od toga možemo suzdržati. Ako možete načelno, ali 
apostrofirati nekog zbog toga što Vi mislite o njemu nešto, nije primjereno niti kolegijalno sa 
zastupničkog nivoa. Molim da tako nešto ne radite.      
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja ću Vam odgovoriti; apsolutno nemam nikakav, ali pošto su ovdje napisana imena i prezimena, 
ja sam ih samo pročitala. Ja sam ih samo pročitala. Ja apsolutno nemam nikakvih problema protiv 
nikoga, dapače, ja držim, i ovo je institucija koju izuzetno  poštujem kao Grad i ovo Gradsko vijeće 
i sve uvažene kolege koje su ovdje apsolutno poštujem i želim da bude jako visok nivo ovog 
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Gradskog vijeća i ove institucije. Apsolutno bez ikakvih problema. Ali ovdje pišu imena i prezimena. 
Mi raspravljamo ovdje o ljudima koji će ući u Nadzorni odbor. Moje samo htijenje je bilo da 
određeni ljudi neka se opravdaju. Na kraju krajeva uopće me ne zanima, ovdje će se odglasati, ima 
većinu pozicija i to je to. Ali vjerujem da gospođa Marija Kralj će u svoje ime nešto reći, pa ovoga 
mislim da ne treba … 
 
Marija Kralj: 
 
Nema smisla. 
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Nema smisla. Ali samo da uzmemo u obzir kako bi bilo Vama konkretno da neko Vas prozove i da 
govori o Vašim kvalifikacijama, Vi ste predloženi za dužnost koju ste prihvatili, mislim da nije nivo. 
Samo to sam htio reći.   
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Dobro. Primljeno na znanje. 
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Ja Vas poštujem, ali ade nomen prozivanje na ovom mjestu mislim da nije nivo. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ne znam zašto se netko osjećao prozvanim… 
 
 
Miroslav Gjurašin: 
 
Zar nije rečeno ime i prezime? 
 
 
Darko Bistrički: 
 
Ne samo ime i prezime, i karakteristike i kompetencije, tako da je stvarno bilo prozivanja. 
 
 
Miroslav Gjurašin: 
Mislim da se radi o vrijednoj osobi, nekako je ispalo sada da se nekog proziva, mislim, to mi se ne 
sviđa.   
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Mario Dukarić: 
 
Imam jedno pitanje; da li je uz ovaj prijedlog članova Nadzornog odbora došao neki drugi prijedlog, 
amandman ili bilo koji drugi komentar u materijalima za današnju sjednicu? 
Darko Bistrički: 
Nije. 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Ja bih samo pitao kolika je naknada u Nadzornim odborima pošto nisam upoznat, da li postoji 
naknada ili …? 
 
 
Darko Bistrički: 
 
To će direktor odgovoriti. 
 
 
Ivan Dananić: 
 
1400 kuna neto, 750 kuna doprinosi,  oko 2150 kuna po članu Nadzornog odbora, odnosno negdje 
oko 11.000 kuna mjesečno.  
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Govorimo o 1400 kuna mjesečno ili godišnje?  
 
 
Ivan Dananić: 
 
Mjesečno. 
 
 
Maksimilijan Jarec: 
 
Onda je ovo vidljivo, oprostite, ja ću biti direktan, neću u nikakvim rukavicama govoriti, ovo je 
vidljiva nagrada za dobro odrađen posao u predizbornoj kampanji. Evo, to je moja sugestija i ovo 
je sve skupa smiješno. Znači da jedan vijećnik ima manji mjesečni izdatak za puno ozbiljniji posao 
nego ovih tu naknada, znači, radi se o duplo većem novcu. Ili to treba smanjiti jer svi mi plaćamo 
na kraju krajeva sve to. Znači, svaki obični građanin Zeline.  
 
 
Marija Kralj: 
 
Ja bih samo odgovorila gospođi Berulec da nije prvi put, vaš suprug me isto prozvao. Ja sam tu čista 
obraza jer mislim da sam svojim radom u Vrtiću pokazala znanje i kvalitetu koje imam. Ako Vas 
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interesira što sam napravila u Vrtiću mogli ste pročitati, a ne nekog optuživati. Meni je to već 
normalno od Vaše familije.   
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ovako uvažena vijećnice Kralj; ja apsolutno nisam Vas htjela ničime uvrijediti niti smanjiti Vaše 
kompetencije niti ništa. Ono što ste sad spomenuli mog supruga, to mene ne zanima što je on radio 
i pitao ili ne. To ja ne znam niti ću ja ponavljati niti mi to nije ni na kraj pameti bilo. Mene je samo 
zanimalo rad Zelinskih komunalija i nadzornog odbora. To što se sada potegnulo pitanje da sam ja 
nekoga uvrijedila imenom i prezimenom… 
 
Marija Krlja: 
 
… ja se uopće ne osjećam uvrijeđenom. 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
… ili da ja smanjujem dignitet ovoga Vijeća je… Svako ima svoje pravo na svoje mišljenje. Ja 
smatram da mi ovdje vrlo otvoreno trebamo razgovarati i pošto su ovdje bila imena i ja poznajem, 
ja sam stvarno pitala, koje su i  da imam životopise i da nešto, ja nemam ništa protiv apsolutno 
nikoga jer te kompetencije… Ja stvarno smatram da struka treba odlučivati već konačno na svim 
nivoima. To je bila moja namjera u ovoj cijeloj priči. Samo to. Ništa drugo. Bez ikakvih uvreda i 
dapače… 
 
Darko Bistrički: 
 
Hvala lijepo. 
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na usvajanje.           
 
 
      „Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 

  
Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal, Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Berislav Ratkajec i Anica Trcak. 
 
 
     „Protiv“ su glasali:  
 
Brigitte Berulec Damir Cvrlja, Miroslav Gjurašin, Maksimilijan Jarec, Eva Jendriš Škrljak i Jasna 
Novaković-Marković. 
 
        
Uz 9 glasova „za“ i 6 „protiv“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline usvojilo je  
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Z A K L J U Č A K 
 

I. 
 

Predlaže se Skupštini društva Zelinskih komunalija d.o.o. da u nadzorni odbor Zelinskih 
komunalija d.o.o., izabere slijedeće članove: 

 
- Josip Grubeša, Biškupečka ulica 36a, Sv. Ivan Zelina 
- Marija Kralj, Obrež Zelinski 1B, Sv. Ivan Zelina 
- Matija Buković Ulica hrvatskih branitelja 27, Sveti Ivan Zelina 
- Anica Trcak, Polonje 103, Komin  

 
 

II. 
 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 
KLASA: 013-03/21-01/13 
UR.BROJ: 238/30-01/01-21-2 

 
 

Točka 8. 
Donošenje Zaključka o prijedlogu izbora članova nadzornog odbora Zelina-plina d.o.o. 

 
Obrazloženje prijedloga podnio je Dragutin Mahnet. 
 

Otvorena je rasprava. 

 

Mario Dukarić: 

 

Mene zanima da li je uz ovaj prijedlog izbora članova Nadzornog odbora stigao neki drugi prijedlog, 

amandman ili bilo kakva pisana primjedba ili napomena vezana uz ovaj prijedlog? 

 

 

Darko Bistrički: 

 

Nije. 

Ako više nema nikog za raspravu, zatvaram raspravu i dajem prijedlog na glasovanje. 

 

 

Maksimilijan Jarec: 

 

Ista priča. Opet se stavljalo podobne ljude koji vjerojatno nemaju nikakve kompetencije, a evo, tak 

na taj način to funkcionira. Mi možemo Vama slati amandmane u pismenom obliku i nekakve druge 

prijedloge, tak i tak  Vam nećemo…  Znači, ovo je gluma samo. Nemojmo se zavaravati. To je gluma 

znači. Ta pitanja tu, to je smiješno.  Vi iz ovog Grada radite privatni biznis.  Znači, to je vidljivo. I 

ovo što se radi, ovo je jako, jako, jako vidljivo i jako nisko. Znači, Vi nagrađujete ljude koji su bili, 

ne kojima vjerujete, nego koji su Vam podobni. To što se podobnosti tiče, to se zna radi čega se 



24 
 

radi. Tak da, mi možemo davati amandmane, Vi nećete niti jedan amandman prihvatiti, jer smo mi 

u manjini. Znači , to je vrlo, vrlo jednostavno.    

 

 

Darko Bistrički: 

 

Gospodine Jarec, ja Vas molim da se inače javljate dok je otvorena rasprava.  

 

 

Maksimilijan Jarec: 

 

Ja sam mislio da je još otvorena rasprava. 

 

 

Darko Bistrički: 

 

Moramo se držati Poslovnika. 

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Obzirom da se rasprava ponovno otvorila; ne mogu ni na koji način prihvatiti Vaše paušalne i 

površne opservacije i komentiranje kompetentnosti ljudi. Jer bi ja sad na isti način mogao reći da 

su ti ljudi kompetentniji puno više nego što Vi uopće imate pravo komentirati njihovu 

kompetenciju. To je krajnje bezobrazno, da ne kažem…     

 

 

Maksimilijan Jarec: 

 

….bezobrazno je od Vas… 

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

… to su ljudi koji su predloženi, to su ljudi koji su odgovorni, etiketiranje njih kao podobnih to je 

Vaša privatna opservacija. Vi možete biti uvjereni u to, ali ja Vas uvjeravam da su to ljudi koji su 

kompetentni i koji će taj posao odraditi više nego izvrsno, prema tome, zato su i predloženi.      

 

 

Mario Dukarić: 

 

Ja bih se nadovezao; postoji Zakon o trgovačkim društvima koji isto tako definira prava i obveze 

članova nadzornih odbora i u tom smislu se mogu gledati njihove kompetencije na kraju dana. To 

je moj komentar za završnu raspravu. 
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Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog Zaključka dat je na glasanje. 

 

      „Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
  

Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal, Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Berislav Ratkajec i Anica Trcak. 
 
 
     „Protiv“ su glasali:  
 
Brigitte Berulec Damir Cvrlja, Miroslav Gjurašin, Maksimilijan Jarec, Eva Jendriš Škrljak i Jasna 
Novaković-Marković. 
 
        
Uz 9 glasova „za“ i 6 „protiv“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline usvojilo je  
 

 
Z A K L J U Č A K 

 
I. 
 

Predlaže se Skupštini društva Zelina-plina d.o.o. da u nadzorni odbor Zelina-plina d.o.o., izabere 
slijedeće članove: 
 

- Ivan Dananić, Brežička 9, Sv. Ivan Zelina 
- Iva Budački Strelar, Gornje Psarjevo 1d, Sv. Ivan Zelina 
- Nataša Puhelek, Gornje Psarjevo 32B, Sv. Ivan Zelina 
- Matija Posavec, Radoišće 121, Komin 

 
 

II. 
 

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja. 

 
KLASA: 013-03/21-01/14 
UR.BROJ: 238/30-01/01-21-2 

 

 

Sjednica je završila s radom u 20, 25 sati. 

 

KLASA: 

URBROJ:  

 

        ZAPISNIČAR:      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

          GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

 

Sabrina Mužar – Hrnčić               Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 


